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Abstract (en)
Building element for the construction of a retaining structure, characterised in that it comprises: . a facade panel (1) having a transverse plane of
symmetry (P2) perpendicular to the direction of its face (5), . and a rib beam (7) extending in the plane of symmetry from the upstream face (3) of the
panel, possessing a base (9) at least locally coplanar with that of the panel and having at least locally a height (h) generally smaller than that (H) of
the panel. <IMAGE>

Abstract (fr)
Elément de construction pour la constitution d'un ouvrage de souténement, caractérisé en ce qu'il comprend : . une plaque de fagade (1) possédant
un plan de symétrie transversal (P2) perpendiculaire a la direction de sa base (5), . et une poutre-nervure (7) s'étendant dans le plan de symétrie,
a partir de la face amont (3) de la plague, possédant une base (9) au moins localement coplanaire avec celle de la plaque et présentant au moins
localement une hauteur (h) généralement inférieure a celle (H) de la plaque.
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